



Latex Finger Cots

- Natural latex rubber provides a comfortable fit and sensitive touch
- Strong and durable

Ideal for:

- Keeping wounds clean – wear to protect bandages from dirt and water
- Inserting suppositories
- Applying medication to open wounds
- And many other hygiene uses

Directions for use: Pre-rolled for quick and easy application.

1. Place finger to be covered in the center of finger cot with roll facing out. **2.** Slowly unroll finger cot by pushing down to the base of the finger. **3.** To remove finger cot, reverse process. Roll finger cot up to the fingertip and discard.

Storage Conditions: This product should be stored at room temperature, out of direct sunlight.

Caution: Do not use finger cots on open wounds – recommended for use over bandages only. Made of latex. Users sensitive or allergic to latex should not use this product. Keep out of reach of children and pets. This product is not a toy.

Doigtiers en Latex

- Latex en caoutchouc naturel fournit un ajustement confortable et une touche sensible
- Durable

Idéal pour :

- Garder les blessures propre – porter pour protéger les pansements de la saleté et de l'eau
- L'insertion des suppositoires
- L'application de médicaments aux blessures ouvertes
- Et d'autres utilisations hygiéniques

Mode d'emploi : Pré-roulé pour une application rapide et facile.

1. Placer le doigt dans le centre du doigtier avec le rouleau vers l'extérieur. **2.** Dérouler lentement le doigtier en poussant vers le bas à la base du doigt. **3.** Pour enlever le doigtier, inverser le processus. Rouleau le doigtier vers le bout du doigt et jeter.

Conditions de Conservation : Ce produit doit être conservé à température ambiante, hors du soleil direct.

Mise en garde : Ne pas utiliser les doigtiers sur les blessures ouvertes – recommandé pour une utilisation sur les pansements seulement. Fabriqué à partir du latex. Les utilisateurs avec une sensibilité ou une allergie au latex ne doivent pas utiliser ce produit. Garder hors de la portée des enfants et des animaux. Ce produit n'est pas un jouet.

Questions? 1.888.475.2500 • www.PharmaSystems.com

Manufactured by / Produit par :

PharmaSystems Inc.

151 Telson Road, Markham, Ontario, Canada L3R 1E7

